
                                                                 Zápis
                  z 3. veřejného zasedání zastupitelstva obce Lejšovka č.3/2023

Datum, čas a místo konání:
27.04.2023 v 19:00 h na Obecním úřadě Lejšovka

Přítomní:
Jan Šlesingr, Ivo Kovačevity, Josef Fabián ml., Hana Haftová, Martin Jílek, Michal Reich

Program jednání:
1. Zahájení
2.Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
3.Rozpočtová opatření č.3/2023, č.4/2023
4.Doplnění člena finančního výboru a volba předsedy výboru
5.Nová smlouva s EKO-KOMem
6.Žádost o podporu linky bezpečí
7.Vydání změny č.1 Územního plánu
8. Diskuse
9.Závěr

Průběh jednání:

1. Zahájení
 Starosta obce přivítal všechny přítomné zastupitele a občany a zahájil veřejné zasedání.

2. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
 Zapisovatelem byla navržena Hana Haftová. Jako ověřovatelé byli navrženi Josef Fabián ml. a  
Martin Jílek.
 
 Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
 Usnesení: schváleno

3. Rozpočtová opatření č. 3/2023, č. 4/2023
 Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.3/2023 a č.4/2023
 Zastupitelstvo ho bere na vědomí. Rozpočtová opatření jsou zveřejněna v elektronické podobě na  
webových stránkách obce a je možné do nich nahlédnout přímo na obecním úřade Lejšovka v 
úředních hodinách.

4. Doplnění člena finančního výboru a volba předsedy výboru
 Po rezignaci na zastupitele a předsedu finančního výboru Ing. Jozefa Čižmára, musí být  finanční 
výbor nově doplněn o nového člena a zvolen nový předseda. Zastupitelé navrhli, jako nového člena 
Boleslava Niedobu ml. a jako předsedu Michala Reicha.

Volba člena Boleslava Niedoby ml.

Výsledek hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se 0 

Volba předsedy Michala Reicha

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 1 ( Michal Reich)
Usnesení: schváleno



5. Nová smlouva s EKO-KOMem
 Starosta obce seznámil zastupitele o nové smlouvě o spolupráci při zajištění zpětného odběru a 
zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství. Důvodem nové 
smlouvy je novelizace zákonů a dalších legislativních aktů.
 Zastupitelé pověřují starostu Jana Šlesingra k podpisu této smlouvy.

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0
Usnesení: schváleno

6. Žádost o podporu linky bezpečí
 Linka bezpečí, z.s. požádala o finanční příspěvek ve výši 2000,- Kč na provoz dětské linky 
bezpečí.
Zastupitelé se dohodli, že poskytnou tento příspěvek.
 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 2 ( Martin Jílek, Ivo Kovačevity), zdržel se 0 
Usnesení: schváleno

7. Vydání změny č.1 Územního plánu
Zastupitelstvo Obce Lejšovka po projednání návrhu změny č. 1 ÚP Lejšovka, předloženého 
odborem hlavního architekta Magistrátu města Hradec Králové.

1. Ověřuje

soulad Změny č.1 Územního plánu Lejšovka s „Politikou územního rozvoje České republiky“ (resp.
s Politikou územního rozvoje České republiky v rozhodném znění) a s územně plánovací 
dokumentací vydanou Královéhradeckým krajem v rozhodném znění, dle Odůvodnění Změny č.1 
Územního plánu Lejšovka,

- zastupitelstvo obce Lejšovka neshledalo žádný rozpor.

2. Schvaluje

vyhodnocení výsledků projednání Změny č.1 Územního plánu Lejšovka, zpracované pořizovatelem 
v souladu s § 53 odst. 4 a 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve 
znění pozdějších předpisů (dále jen stavební zákon) - dle Odůvodnění Změny č.1 Územního plánu 
Lejšovka.

3. Rozhoduje o vydání Změny č.1 Územního plánu Lejšovka

formou opatření obecné povahy, podle § 6 odst. 5 písm. c) stavebního zákona, za použití §55b 
odst.10, resp. § 54 odst. 2 – 3 a § 55 stavebního zákona a dále § 171 a následujících zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů (dále jen správní řád).

Změna č.1 Územního plánu Lejšovka nabývá účinnosti dnem doručení této změny a úplného znění 
Územního plánu Lejšovka po jeho změně č.1 veřejnou vyhláškou na úřední desce obce Lejšovka.

Do Územního plánu Lejšovka je možné nahlédnou přímo  na webových stránkách obce a na 
obecním úřadě Lejšovka v úředních hodinách.

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Usnesení: schváleno



8. Diskuse

Z řad občanů zaznělo poděkování za ochotu bojovat a pracovat za naší obec a přání k dalším 
dobrým rozhodnutím a k zvelebování naší obce.

9. Závěr
Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání.

                                                 Zapsala: Hana Haftová ……………………………………

                                                Zápis ověřili: Josef Fabián ml.  ………………………………….

                                                Martin Jílek  ………………………………………..

                                                Starosta:  Jan Šlesingr ……………………………………..

Vyvěšeno:                                                                              Sejmuto:


